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ZAPISNIK   

4. izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru, z dne 21.10. 2010 

 

 

 

Prisotni člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: 

red. prof. dr. Ivan Krajnc, red. prof. dr. Radovan Hojs, red. prof. dr. Alojz Gregorič, red. prof. 

dr. Milan Brumen,  red. prof. dr. Željko Knez, red. prof. dr. Dušanka Mičetić-Turk, red. prof. dr. 

Nadja Kokalj Vokač, izred. prof. dr. Anton Crnjac, izr. prof. dr. Kazimir Miksić, Marko 

Zdravković, Gregor Moleh   

 

Odsotni člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: red. prof. dr. Breda Pečovnik 

Balon, red. prof. dr. Iztok Takač, red. prof. dr. Jože Drinovec, izr. prof. dr. Blanka Kores 

Plesničar, Nina Pivec, Rok Hržič. 
 

 

 

Ostali prisotni: 

Darja Weinzerl in  red. prof. dr. Marko Marhl  

 

Dekan Medicinske fakultete Univerze v Mariboru, red. prof. dr. Ivan Krajnc je  pozdravil člane 

Senata in se jim zahvalil za prisotnost na izredni seji, ki je bila sklicana na prošnjo prof. dr. 

Marka Marhla, ki kandidira za rektorja Univerze v Mariboru.  

   

V nadaljevanju je dekan red. prof. dr. Ivan Krajnc članom Senata Medicinske fakultete 

Univerze v Mariboru predlagal dnevni red 4. izredne seje Senata Medicinske fakultete 

Univerze v Mariboru: 

 

 

Dnevni red:  

1. Predstavitev kandidata za rektorja prof. dr. Marka Marhla.  

2. Razno. 

 

 

Navzoči so potrdili dnevni red 4. izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze v 

Mariboru. 

 

 

Ad 1. 

 

Dekan prof. dr. Krajnc meni, da je prof. dr. Marhl primeren kandidat za rektorja UM, zato je 

tudi sklical izredno sejo Senata MF UM.  Pred UM in tudi MF so veliki izzivi in težke naloge, kot 
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je izgradnja zgradbe MF UM in priprava novega študijskega programa Farmacija. 

Kandidatov za rektorja UM je več, vsem bomo omogočili predstavitve, o vsakem kandidatu 

si morate sami ustaviti mnenje.  Prof. dr. Marhl je na znanstveno raziskovalnem področju v 

samem vrhu na Univerzi v Mariboru, je tudi mednarodno afirmiran. Dekan prof. dr. Krajnc je 

zastavil vprašanje prof. dr. Marhlu kaj lahko pričakujemo od njega kot rektorja UM? 

 

Prof. dr. Marhl: najprej se je zahvalil članom Senata MF UM, da lahko predstavi svojo vizijo in 

bodočnost UM. Osnovna vizija in orientacija je enovitost UM, moč mednarodno priznane 

institucije in pravilna umeščenost v slovenski prostor. Ena od temeljnih nalog sedanjega 

rektorja UM je izgradnja zgradbe MF UM. Upa, da bo še sedanje vodstvo UM podpisalo 

pogodbo z izvajalci in pričelo z izgradnjo. Pomembno pa je administrativno spremljanje 

projekta in zagotavljanje kvalitetne izvedbe projekta, da bo stavba funkcionalna in 

uporabna (za primer pove težave na FKBV). Podpira tudi projekt nov študijski program 

Farmacija, saj v tem vidi priložnost za povezovanje, tudi interdisciplinarno in mednarodno. 

Na UM je potrebno spoštovati raznolikost in jo tudi izkoristiti. Potrebno je razvijati 

mednarodne povezave, ter spremljati gibanje izmenjav med študenti in profesorji, spremljati 

razvoj in kvaliteto izmenjav, tudi na raziskovalnem področju. Zaveda se, da je študij 

medicine  specifičen, predvsem kliničen del in raziskave, dosedanji rezultati so več kos 

spodbudni, to je potrebno še razvijati in spodbujati.  Kot primer navede sodelovanje s prof. 

dr. Noblom iz Oxforda, ki bo imel na UM naslednji dan predstavitev svoje nove knjige 

(sodeluje prof. dr. Rupnik). Pove, da mu je bil mentor pri doktoratu iz področja biofizike prof. 

dr. Brumen, da ima tovrstne objave in projekte, s prof. dr. Noblom ima tudi skupne objave 

in projekte.   Za študente je pripravil poseben program  v katerem je poudaril specifike 

posameznih študijev in področij, dvigniti je potrebno kvaliteto pedagoškega dela, UM mora 

nastopati kot heterogena institucija. Pomembno je tudi sožitje med študenti in profesorji na 

celi UM. 

 

Dekan prof. dr. Krajnc:  prof. dr. Marhl je kot raziskovalec v  samem vrhu na UM, saj ima več 

kot 500 objav. Pozove člane Senata MF UM, da kandidatu za rektorja zastavijo vprašanja. 

 

Prof. dr. Gregorič: kaj prof. dr. Marhl meni o vplivu politike na visoko šolstvo? 

     

Prof. dr. Marhl: politika vedno igra pomembno vlogo, vendar je on apolitično usmerjen. 

Vpetost politike za izgradnjo MF je trenutno ugodna. Njegovi nasprotniki, ki so politično 

usmerjeni pa bi lahko bili ovira za napredovanje izgradnje MF. Politična opredelitev se mu 

zdi sporna predvsem ob menjavi oblasti. UM mora imeti odprta vrata pri vseh političnih 

opcijah. 

 

Izred. prof. dr. Miksić: ali je izgradnja MF pomembna za celo Slovenijo? 

 

Prof. dr. Marhl: izgradnja MF je za slovenski prostor zelo pomembna. Meni, da črpanje 

finančnih sredstev EU še ni ogroženo. Tudi politika si ne more privoščiti, da ne bi bila 
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zainteresirana za projekt, saj je pomanjkanje zdravnikov zelo resen problem. Z izgradnjo bo 

možen povečan vpis in s tem povečevanje kvote zdravnikov.  

 

Prof. Mičetić-Turk: kaj meni od predlogu nove zakonodaje na področju visokega šolstva, da 

bi ločili univerze in visokošolske zavode? 

 

Prof. dr. Marhl: je bil na soočenju z ministrom na to temo. To je nesprejemljivo, saj bi se s tem 

razbijala enotnost univerz in fakultet. To je čisto politična poteza in gre za poizkus 

obvladovanja velikih institucij, proti je tudi UL. S takšnim način organiziranja bi dobili elitne in 

neelitne politehnike, kar gre na račun kvalitete v visokem šolstvu, v svetu pa bi bili izjema.  

 

Izred. prof. dr. Crnjac: zanima ga navezava na Ljubljano. Mladi instituciji UKC Maribor je bilo 

potrebno vložiti veliko truda za dokazovanje in  primerljivost  z UKC LJ, verjetno je isto tudi z 

UM. Tradicija je na strani UL. 

 

Dekan prof. dr. Krajnc: obstajajo pomisleki, da so naši študentje slabe izobraženi kot 

ljubljanski in da je UKC MB zaostaja za UKC LJ. Kakšno pomoč lahko  pričakujemo od 

rektorja?      

 

Prof. dr. Marhl: v začetku oktobra je bila na UM  mednarodna konferenca o pogledu na 

akademsko odličnost v smislu zagotavljanja kakovosti, gosti so bili predstavniki šanghajske 

lestvice.  Sam je član odbora, ki ocenjujejo univerze. Glede primerljivosti  z UL pa pove, da 

smo na UM nadpovprečno dobri, glede na število nacionalnih projektov, ki potekajo na UM.  

Meni, da tekmovalnost z UL ne bo obrodila sadov, UL je dobra, dobra je tudi UM.  UM je  

priznana mednarodno, potrebno jo je primerno   umestiti v slovenski prostor.  Potrebno je 

poudariti našo specifičnost in različnost, mlada MF ni slabost, je velika prednost.  Drugačen 

program in svež način dela sta prednost, ki je pomembna tudi za študente, ki se odločajo 

med MF UL in MF UM.  To vse je lahko velika prednost pred tradicijo, ki jo ima UL.  Vendar je 

mnenja, da UL in UM generalno gledano nista primerljivi.  

 

Gregor Moleh:  na področju študentskih izmenjav so razlike med MF UM in MF UL. Kako 

povečati interes pri študentih za mednarodne izmenjave? 

 

Prof. dr. Marl: potrebna je ustrezna promocija izmenjav, na razpolago so tudi finančna 

sredstva. Ob prevzemu prorektorske funkcije je pričel s konkretno akcijo, izmenjave so se 

povečale za 100 %. Trend naraščanja je prisoten, poleg kvantitete je pomembna tudi 

kvaliteta, ki je merilo uravnotežene izmenjave študija.     

 

Dekan prof. dr. Krajnc se je prof. dr. Marhlu zahvalil za predstavitev. 

 

Prof. dr. Marhl je zapustil izredno sejo Senata MF UM.  

 

Dekan prof. dr. Krajnc meni, da je prof. dr. Marhl primeren kandidat za rektorja univerze. 
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Izred. prof. dr. Crnjac:  kaj pa drugi kandidati za rektorja?  

 

Dekan prof. dr. Krajnc: vsem kandidatom moramo dati priložnost, da se predstavijo. Prof. 

dr. Brumna je vprašal za mnenje o kandidatu prof. dr. Marhlu. 

 

Prof. dr. Brumen: na znanstveno raziskovalnem področju je odličen, je v samem vrhu UM. 

 

Prof. dr. Mičetić-Turk: kakšno izobrazbo ima? 

 

Prof. dr. Brumen: pedagoška fizika, magisterij , doktoriral pod mojim mentorstvom na fiziki.  

Senat FNM ga je predlagal kot kandidata za rektorja. 

 

 

Člani Senata so z enim vzdržanim glasom (študent Zdravkovič) sprejeli naslednji sklep 

 

SKLEP 1:  

Člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru predlagajo kot kandidata za rektorja 

Univerze v Mariboru prof. dr. Marka Marhla.  

 

 

Ad 2. 

Asist.dr. Barbara Dariš je na člane Senata MF UM naslovila prošnjo za izdajo soglasja in 

odobritev sklenitve dopolnilnega delovnega razmerja v obsegu 20%  za sodelovanje na 

raziskovalnem programu P3-0067 Farmakologija in farmakogenomika od 1.11.2010 do 

31.12.2010.  

 

Člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru so soglasno sprejeli naslednja 

sklepa  

 

SKLEP 2: 

Člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru dajejo soglasje za sklenitev 

dopolnilnega delovnega razmerja v obsegu 20% asist. dr. Barbari Dariš za sodelovanje na 

raziskovalnem programu P3-0067 Farmakologija in farmakogenomika od 1.11.2010 do 

31.12.2010.  

 

 

 

 

SKLEP 3: 

Člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru potrdijo, da se z asist. dr. Barbaro 

Dariš sklene dopolnilna pogodba o zaposlitvi v višini 20 % v okviru raziskovalnega programa 

P3-0067 Farmakologija in farmakogenomika od 1.11.2010 do 31.12.2010.  
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Maribor, 21. 10. 2010 

 

 

Zapisala            Dekan  

Darja Weinzerl     prof. dr. Ivan Krajnc, dr. med.  

 
 


